
 

 

Sprawozdanie z prac Burmistrza Barlinka za okres od dnia 17 września 2008 roku do dnia 
20 października 2008 roku. 

W tym czasie odbyły się cztery posiedzenia Burmistrza Barlinka z zespołem 
kierowniczym i rozpatrzono następujące sprawy: 

 
 

I. W zakresie spraw finansowych:  

 

1. Burmistrz Barlinka zapewnił środki finansowe w kwocie 2.000,00 zł na organizację 
Dożynek Gminnych. 

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Publicznego Gimnazjum Nr 2 z prośbą o 
przyznanie środków na zakup kociołka warzelnego do kuchni szkolnej w kwocie 
12.290,00 zł. Burmistrz skierował przedmiotowy wniosek do OPS w Barlinku celem 
rozpatrzenia. 

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Polskiego Związku działkowców o 
dofinansowanie elektryfikacji działek. Postanowił wystąpić z pismem do RIO w 
Szczecinie z prośba o opinię, czy istnieje możliwość dofinansowania powyższego 
zadania. 

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem o przyznanie środków finansowych na 
wynagrodzenia dla nauczycieli nowo przyjętych do oddziału przedszkolnego. 
Potrzebne środki to ok. 70.000,00 zł. Burmistrz wyraził zgodę i postanowił 
zaplanować wnioskowaną kwotę, po czym skierować do Rady Miejskiej.  

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Zachodniopomorskiego Okręgowego 
Związku Orientacji Sportowej z Pełczyc z prośba o dofinansowanie imprezy 
sportowej - Puchar Świata w Rowerowej Orientacji Sportowej oraz imprezach 
towarzyszących i postanowił wystąpić do wnioskodawcy o przedstawienie 
preliminarza finansowego w/w imprezy. 

6. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Parafii Rzymsko - Katolickiej p.w. Św 
Antoniego z Padwy z Mostkowa o pomoc finansową na zakup płytek ceramicznych do 
kościoła w Dzikowie. Po analizie Burmistrz postanowił wezwać do przedstawienia 
kosztorysu wykonania w/w prac oraz z zapytaniem, czy Parafia przewiduje wsparcie 
tego zadania z innych źródeł: Marszałek Województwa, Minister Kultury. 

7. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Stowarzyszenia Pomocy Dzieciom 
"Bratek" z prośbą o dofinansowanie Niepublicznego Przedszkola Specjalnego 
"Bratek" w Barlinku. Burmistrz rozpatrzył wniosek negatywnie, gdyż nie ma 
możliwości dofinansowania działalności Niepublicznego Przedszkola. 

8. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem SP Mostkowo z prośbą o zwiększenie 
środków finansowych w związku z niedoszacowaniem planowanych wydatków oraz 
koniecznością wypłacenia w miesiącu kwietniu wyrównania podwyżek wynagrodzeń. 
Wnioskowana kwota to 6.440,00 zł. Burmistrz uznał wniosek za zasadny i postanowił 
przyznać potrzebne środki finansowe. 

9. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołtysa Moczkowa o zakup urządzeń 
sanitarnych do świetlicy wiejskiej w Moczkowie. Wnioskowana kwota to 450 zł netto. 
Burmistrz pozytywnie zaopiniował wniosek i przyznał wnioskowana kwotę ze 
środków sołeckich. 

10. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem SP Nr 4 w Barlinku w spr. przyznania 
środków finansowych na malowanie sali gimnastycznej oraz opinią ROś w 
przedmiotowej sprawie. Wnioskowana kwota to 8.000,00 zł. Burmistrz pozytywnie 
rozpatrzył wniosek i postanowił przygotować autopoprawkę do budżetu. 

 
 

II. W zakresie spraw inwestycyjnych: 
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1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem firmy "Kala" sp. z o.o. o zawarcie 

stosownej umowy regulującej warunki budowy instalacji wodno - kanalizacyjnej na 
działce nr 460/56 przy ul. Wiśniowej. Po analizie burmistrz wyraził zgodę na zawarcie 
stosownego porozumienia, w którym należy rozstrzygnąć kwestię przekazania 
przedmiotowego gruntu dla gminy. 

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą wyboru projektanta na opracowanie 
dokumentacji na promenadę nad brzegiem J. Barlineckiego. Na opracowanie 
dokumentacji wpłynęły dwie oferty. Burmistrz postanowił wybrać ofertę 
najkorzystniejszą, tj. PROFIL TM Biuro usługowo - projektowe z Gorzowa 
Wielkopolskiego na kwotę 43.920,00 zł brutto i zawrzeć stosowną umowę. 

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. wyboru projektanta na opracowanie 
dokumentację na oświetlenie. Na opracowanie dokumentacji wpłynęła jedna oferta 
firmy Usługi Projektowo - Wykonawcze "Proinstal" G. Dąbski z Dębna na kwotę 
26.718,00 zł brutto. Burmistrz zaopiniował pozytywnie ofertę i postanowił podpisać 
stosowną umowę. 

4. Burmistrz Barlinka uzgodnił elementy projektu budowy promenady oraz 
zagospodarowania parku w delcie Młynówki. Postanowił przedmiotowe uzgodnienia 
skonsultować i spytać o ewentualny pomysł dyrekcję SP Nr 1 w Barlinku. 

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą modernizacji drogi gminnej do Moczydła. 
Po analizie Burmistrz postanowił wstawić w projekcie budżetu na lata 2009-2010 
przebudowę drogi gminnej do Moczydła, po uprzednim zmianie projektu 
budowlanego poprzez zwężenie pasa jezdnego drogi z 5,0 m szerokości do 3,5 m. 
Koszt zmiany projektu budowlanego wyniesie ok. 12.000,00 zł brutto, zaś jego 
zamiana może przynieść oszczędności w kosztach realizacji zadania o ok. 25% 
obecnej wartości kosztorysowej. Po powyższym Burmistrz postanowił poinformować 
Radę Miejska w Barlinku oraz Starostę Myśliborskiego.  

 6. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawa dot. przygotowania terenów inwestycyjnych 
- obszar ul. Fabrycznej w Barlinku. Po analizie Burmistrz postanowił w przyszłym 
roku rozpocząć inwestycję, przy jednoczesnym wprowadzeniu etapowości i 
zminimalizowaniu zakresu robót. 

 7. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. budowy biblioteki miejskiej. Burmistrz 
postanowił, aby RGM wystosował pismo do Rady Miejskiej w Barlinku z prośbą o 
opinię w sprawie sposobu zagospodarowania obiektu byłej hali sportowej, obecnego 
Netto przy ul. Gorzowskiej z zaproponowaniem 3 wariantów: 

      a)zgoda na przedłużenie umowy dzierżawy dla Netto 
      b) przygotowanie przetargu nieograniczonego na dzierżawę przedmiotowej 

nieruchomości. 
      c) budowa biblioteki, której szacunkowy koszt to ok. 1,8 mln zł. 
 8. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Stowarzyszenia Przyjaciół Dziedzic w 

sprawie dot. zlecenia dokumentacji projektowo - kosztorysowej na remont budynku po 
byłej Szkole Podstawowej w Dziedzicach. Burmistrz postanowił zorganizować 
spotkanie ze Stowarzyszeniem i ustalić zakres prac, jednocześnie postanowił zlecić 
wykonanie dokumentacji projektowo - kosztorysowej na w/w zadanie (środki w 
budżecie na ten cel są zabezpieczone). 

 9. Burmistrz Barlinka zapoznał się z notatką służbowa spisaną w dniu 10 września 2008 
roku, której przedmiotem było spotkanie w Starostwie Powiatowym w Myśliborzu w 
celu omówienia spraw związanych z realizacją projektu pn. "Termomodernizacja 
obiektów użyteczności publicznej Powiatu Myśliborskiego" (dalej: Projekt) 
planowany do realizacji w ramach Programu Operacyjnego Infrastruktura i 
Środowisko dz. 9.3 Termomodernizacja obiektów użyteczności publicznej. 

10. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacjami dot. Wieloletniego Planu 
Inwestycyjnego i projektu budżetu gminy Barlinek na rok 2009. Burmistrz postanowił 
wystosować pismo do Rady Miejskiej z prośba o opinię w spr. zabezpieczenia 
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środków przeznaczonych na dotację dla Powiatu Myśliborskiego - budowa boiska 
przy ZSP Nr 2, program "Orlik 2012" - wysokość dotacji to 329.454,00 zł.  

      Odnośnie projektu w miejscowości Równo, Burmistrz zobowiązał RI do 
szacunkowego zbilansowania wartości inwestycji i jednocześnie przygotowania 
propozycji tego zadania inwestycyjnego do projektu budżetu gminy na 2009 rok. 

      Burmistrz zapoznał się również z zadaniami OPS, BTBS Sp. z o.o. oraz PGK Sp. z 
o.o. w Barlinku. Zobowiązał Barlineckie TBS do złożenia wniosku do budżetu, jakie 
niewykorzystane kwoty należy przesunąć w budżecie. PGK Sp. z o.o. zobowiązane 
zostało do złożenia wniosku do budżetu o wycofanie niewykorzystanej kwoty 
30.000,00 zł oraz przygotowania oferty inwestycyjnej we współpracy z RG związanej 
z terenami wysypisk odpadów w m. Strąpie i Rychnów. 

11. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. zlecenia usług prawniczych - 
porozumienia z Powiatem Myśliborskim ws. wspólnej realizacji projektu pn. "Budowa 
i przebudowa dróg łączących północną część m. Barlinek z drogą wojewódzką DW 
156". Szacowany koszt usługi to 500,00 zł netto. Po analizie wyraził zgodę i 
postanowił zlecić w/w usługę. 

12. Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem "Przebudowa dróg powiatowych na 
odcinku Nowogródek Pomorski - Karsko - Łubianka na odcinku gminy Barlinek. 
Burmistrz zaproponował, aby w obrębie wsi Łubianka chodniki były pasem 
rowerowym, o ile pozwolą na to warunki techniczne. Jednocześnie wniósł, by pas 
pieszo - rowerowy był oddzielony od jezdni pasem zieleni. 

13. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. koncepcji zagospodarowania terenów 
przy ul. Górna, Żabia, Podwale w spr. pasa drogowego oraz terenów Przedszkola przy 
ul. Podwale. Odnośnie ul. Żabiej i Podwale Burmistrz postanowił, aby miejsca 
parkingowe zlokalizowano na terenie przedszkola. Przedmiotową koncepcję należy 
uzgodnić z dyrektorem Przedszkola przy ul. Podwale. Jednocześnie postanowił, iż za 
schody zlokalizowane od ul. Górnej do terenu Przedszkola odpowiadać ma dyrekcja 
Przedszkola. Z koncepcji usunięto zagospodarowanie na terenie BOK, pozostałe 
zadania wraz ze sferą drogową robimy w całości. Burmistrz postanowił, aby 
rozpocząć proces budowlany celem uzyskania pozwolenia na budowę, który należy 
zakończyć w roku 2009, a na lata 2010 - 2011 zaplanował realizację w/w zadania 
inwestycyjnego. 

14. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. przygotowania terenów 
inwestycyjnych - obszar ul. Fabrycznej. Burmistrz wyraził zgodę na powyższe i 
postanowił zlecić etapowanie inwestycji Przedsiębiorstwu Inżynierii Sanitarnej 
"Krenon" za kwotę 9.760,00 zł brutto. 

15. Burmistrz barlinka zapoznał się ze sprawą zagospodarowania parku oraz 
infrastruktury sportowej na cele społeczno - kulturalne, rekreacyjne i sportowe we wsi 
Mostkowo. postanowił zlecić wykonanie projektu budowlanego w drodze 
bezprzetargowej z podziałem na trzy etapy: 

      a) remont szatni, sceny, utworzenia dojścia ze szkoły, 
      b) zagospodarowanie parku oraz modernizacja oświetlenia, 
      c) modernizacja boiska 
16. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawa dot. opracowania koncepcji 

zagospodarowania rejonu ulic: Kozia, Różana, Armii Polskiej, Chmielna wraz z 
wykonaniem chodników i parkingów. Burmistrz postanowił uzgodnić sposób 
zagospodarowania pasów ulic z koncepcją zagospodarowania terenów 
mieszkaniowych przez Barlineckie TBS. Po przeprowadzeniu analizy do projektu 
budżetu przygotowane zostaną propozycje remontów ulic w/w obszaru z bieżącego 
utrzymania dróg. 

17. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami przetargu nieograniczonego na "Remont 
istniejącej nawierzchni ciągu pieszego z dopuszczeniem ruchu utrzymaniowego na 
działce nr 246/14 w Barlinku. Wpłynęły 3 oferty. Jedną ofertę odrzucono z powodu 
niespełnionych warunków SIWZ. Wybrano ofertę najkorzystniejszą firmy DROMAX 
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ze Strzelec Krajeńskich za cenę brutto 170.241,36 zł. Nadzór nad wykonaniem 
zadania zlecono Panu Witoldowi Krasowskiemu. 

18. Burmistrz Barlinka zapoznał się z zakresem wniosków do FOGR-u. Po analizie 
Burmistrz postanowił zatwierdzić remonty dróg: Rówienko, Pustać - Podgórze, 
Krzynka - Płonno) Wszystkie w technologii tłuczniowej. Dodatkowo Burmistrz 
postanowił wpisać do budżetu gminy rozpoczęcie budowy drogi do m. Okunie. 

19. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o zawarcie umowy na 
budowę sieci wodociągowej w m. Ożar na działce nr 123/15. Wnioskodawca wykona 
sieć i bezpłatnie przekaże ją Gminie. Po analizie rozpatrzył wniosek pozytywnie i 
postanowił zawrzeć stosowne porozumienie. 

20. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. przebudowy świetlicy wiejskiej w 
Krzynce. Burmistrz postanowił zlecić wykonanie mapy do celów projektowych oraz 
doprojektować nowe przyłącze wodociągowe i uzyskać zmianę pozwolenia na 
budowę. Po uzyskaniu decyzji należy wykonać zakres inwestycji o wykonanie 
nowego przyłącza wodociągowego. Burmistrz wyraził również zgodę na zwiększenie 
mocy przyłączeniowej do 20 kW w układzie trójfazowym. 

21. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertą firmy "MXL4 ARCHITEKCI" ze Szczecina - 
wykonawcy projektu budowlanego na modernizację obiektów sportowych na 
wykonanie etapowania dokumentacji modernizacji obiektów sportowych MKS 
'Pogoń". Ze względu na niskie oszczędności na wartości kosztorysowej w stosunku do 
dużego obniżenia funkcjonalności projektowanego obiektu Burmistrz postanowił 
odstąpić od przedstawionej oferty. Jednocześnie informuje, iż aktualną pozostaje 
umowa nr RI.IX.4130/1/06/08-2 zawarta w dniu 10 lipca 2008 r. na etapowanie 
dokumentacji projektowej na modernizację stadionu miejskiego przy ul. Sportowej. 

22. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą wykonania adaptacji projektu modernizacji 
boisk przy PG Nr 1 ul. Leśna na potrzeby projektu "Orlik". Przygotowanych zostało 3 
koncepcje. Burmistrz postanowił wybrać koncepcję nr 2, najbardziej zbliżoną do 
projektu powtarzalnego "Orlik". 

23. Burmistrz Barlinka zapoznał się z propozycjami planowanych inwestycji drogowych 
na rok 2009. 

24. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sposobem realizacji przedsięwzięcia polegającego 
na budowie promenady nad Jeziorem Barlineckim oraz przy ul. Jeziornej, w tym 
zagospodarowania Parku Delty Młynówki. Burmistrz postanowił zorganizować 
spotkanie z projektantami celem zmiany decyzji dot. przeprojektowania w/w 
przedsięwzięcia. 

25. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawa dot. przebrukowania istniejącego terenu 
(podwórka) przy ul. Lipowej 11. Po konsultacjach z Prezesem Barlineckiego TBS, 
Burmistrz postanowił wystosować pismo do właścicieli nieruchomości ul. Lipowej 11 
w Barlinku, iż w pierwszej połowie roku 2009 gmina wykona przedmiotowe zadanie, 
pod warunkiem partycypacji właścicieli w kosztach zadania ( 300,00 zł od każdego z 
czterech właścicieli nieruchomości). Jednocześnie Burmistrz postanowił przygotować 
stosowne porozumienie w/w sprawie. 

26. Burmistrz Barlinka postanowił rozszerzyć zadanie polegające na przebudowie ul. 
Widok o wymianę sieci wodociągowej na kwotę ok. 230.000,00 zł netto, gdyż 
wykonanie zamówienia podstawowego jest uzależnione od modernizacji sieci 
wodociągowej. 

27. Burmistrz Barlinka postanowił, iż inwestycjami, zakupami inwestycyjnymi placówek 
oświatowych oraz nadzór nad nimi wg formuły budżetu będzie sprawował RI. 
Natomiast za remonty bieżące i konserwacje w szkołach odpowiadać będzie ROś i 
dyrektorzy szkół. 

28. Burmistrz Barlinka zapoznał się z aneksem do umowy zawartej w dniu 30.05.2008 
pomiędzy Gmina Barlinek, a Panem Ryszardem Kuroch o przygotowanie 
dokumentacji związanej z planowanym na kwiecień 2009 r. złożeniem wniosku 
aplikacyjnego do NFOŚ i GW w Warszawie dla przedsięwzięcia "Rozbudowa i 
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modernizacja gospodarki wodno - ściekowej na terenie miasta i gminy Barlinek". 
Burmistrz zaakceptował aneks i postanowił go podpisać.  

29.  Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskami Starostwa Powiatowego w Myśliborzu 
w spr. podziałów nieruchomości stanowiących drogi powiatowe w zakresie dot. 
zasadności przejęcia na mienie gminy wydzielonych działek (nr 150/2 obr. Mostkowo, 
59/2 obr. 1 Barlinek, 161/3 obr. Krzynka). Po analizie Burmistrz pozytywnie 
zaopiniował podział i wyraził zgodę na przejęcie działek nr 150/2 obr Mostkowo i 
59/2 obr. 1 Barlinek. Odnośnie działki nr 161/3 obr Krzynka zobowiązał do 
sprawdzenia zasadności proponowanego podziału. 

30. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskami dot. dostępu nieruchomości działka nr 
137/8 do drogi publicznej poprzez dr wewnętrzną działka nr 116 w m. Płonno oraz 
dostępu nieruchomości działka nr 114 do drogi publicznej poprzez dr wewnętrzną 
działka nr 136 obr Moczydło. Po analizie Burmistrz postanowił uzgodnić z 
wnioskodawcami możliwości oraz warunki korzystania z dróg wewnętrznych na 
potrzeby komunikacji do planowanych przez wnioskodawców inwestycji.  

31. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem dot. wydania warunków zabudowy w 
spr. zabudowy przy pochylni (podjazd dla niepełnosprawnych) - holu i pomieszczenia 
na wózek inwalidzki w pasie drogowym działka nr 81 w m. Swadzim. Po analizie 
Burmistrz wyraził negatywną opinię w przedmiotowej sprawie. 

32. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej w sprawie uzgodnienia 
lokalizacji zjazdu z drogi ul. Stodolna (nr 769) do nieruchomości nr działek 777/13 i 
777/14. Burmistrz pozytywnie zaopiniował wniosek i wyraził zgodę na lokalizację 
w/w zjazdu. 

33. Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem podziału działek nr 151 i 64 położonych 
w obr. Mostkowo złożonych przez PKP S.A. Po analizie wyraził zgodę na przejęcie 
działek nr 151/2 i 151/9 w kontekście dróg publicznych, pod warunkiem przekazanie 
ich nieodpłatnie. Jednocześnie zobowiązał RG do wystosowania pisma do PKP S.A w 
Szczecinie z zapytaniem, w jakiej formie chcą przekazać działki nr 151/8, 151/7 i 
64/5. 

34. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. naprawy przystanku autobusowego 
przy ul. Gorzowskiej. Burmistrz wyraził zgodę na powyższe i postanowił dokonać 
zakupu nowej wiaty przystankowej. 

35. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem firmy KALA, która wnioskuje o 
rozszerzenie zakresu budowy sieci wodno - kanalizacyjnej przy ul. Wiśniowej. Po 
analizie Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek i postanowił rozszerzyć zakres w 
umowie. 

36. Burmistrz Barlinka zapoznał się z Koncepcją zagospodarowania parku przy ul. 
Sportowej przygotowanej przez Stowarzyszenie na Rzecz Ochrony Dziedzictwa 
"Młyn - Papiernia". Burmistrz pozytywnie przyjął koncepcję i postanowił skierować ja 
do Rady Miejskiej z prośbą o opinię i ewentualne uwagi. 

37. Burmistrz Barlinka zapoznał się z protokołem z Zarządu Spółki Wodnej "Płonia", 
który odbył się dnia 01. 10.2008 r. 

38. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. zadania pn. "Przystosowanie budynku 
byłej Szkoły Podstawowej w Dziedzicach dla potrzeb mieszkańców sołectwa 
Dziedzice" (termomodernizacja). Burmistrz zobowiązał RI do przygotowania 
stosownego wniosku o zabezpieczenie w planie budżetu na rok 2009 kwoty 5.000,00 
zł oraz w WPI na rok 2010 kwoty 495.000,00 zł na realizację w/w zadania. 

39. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawa dot. zadania pn. "Budowa ścieżki 
rowerowej z Barlinka do Krzynki". Po analizie Burmistrz postanowił zabezpieczyć w 
budżecie na 2008 rok kwotę 5.000,00 zł na zlecenie usług geodezyjnych. W związku z 
czym RI przygotuje stosowny wniosek i przedłoży Skarbnikowi w/m 

40. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. opracowania projektu budowlanego na 
wykonanie kanalizacji sanitarnej i deszczowej oraz sieci wodociągowej dla 
aglomeracji Barlinek. Burmistrz postanowił ogłosić przetarg nieograniczony na w/w 
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zadanie oraz powołał skład komisji przetargowej w osobach: R. Wolniak, K. 
Szkudlarek, K. Paszek, R. Kuroch, J. Zubyk. 

41. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawa dot. opracowania projektu budowlanego na 
wykonanie kanalizacji sanitarnej i sieci wodociągowej w m. Mostkowo i Rychnów. 
Burmistrz postanowił ogłosić przetarg nieograniczony na w/w zadanie oraz powołał 
skład komisji przetargowej w osobach: R. Wolniak, K. Szkudlarek, K. Paszek, R. 
Kuroch, J. Zubyk. 

42. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na opracowanie studium wykonalności 
oraz wniosku o dofinansowanie projektu do Regionalnego Programu Operacyjnego 
Województwa Zachodniopomorskiego na lata 2007 - 2013 dla projektu polegającego 
na zagospodarowaniu części nabrzeża Jeziora Barlineckiego na cele turystyczne i 
rekreacyjne przy ul. Jeziornej w Barlinku. Wpłynęło osiem ofert na wykonanie 
przedmiotowego zamówienia. Po analizie Burmistrz wybrał ofertę najkorzystniejszą 
Zachodniopomorskiej Grupy Doradczej Sp. z o.o. ze Szczecina. cenę netto 17.000,00 
zł. 

43. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem fizycznej w spr. remontu drogi dz. nr 
142/12 w m. Ożar. Po analizie postanowił poinformować, iż remont tego odcinka 
drogi nie był zaplanowany w budżecie gminy na rok 2008. Biorąc pod uwagę koszty 
jakie mają być poniesione oraz fakt, ze droga służy tylko za dojazd do nieruchomości 
wnioskodawcy Burmistrz proponuje wykonanie remontu drogi wspólnie przy 
zaangażowaniu i partycypacji w kosztach jej wykonania. Wykonanie zadania 
zaplanuje się na rok 2009. 

44. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. remontu I piętra Urzędu Miejskiego. 
Zaakceptował wynikłe w trakcie remontu roboty dodatkowe i polecił wystąpić do 
Rady Miejskiej o zwiększenie środków finansowych w wysokości 50.000,00 zł 
zaplanowanych na realizację zadania. 

45. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą termomodernizacji Szkoły Podstawowej Nr 
1 w Barlinku (I etap). Zatwierdził zakres robot dodatkowych na kwotę 38.800,00 zł 
netto i jednocześnie postanowił przedłużyć termin realizacji przedmiotowego zadania, 
w terminie nie później niż do 20 grudnia b/r. 

46. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawa dot. budowy stacji wodociągowej i sieci 
wodociągowej w Moczydle. Po analizie Burmistrz postanowił zwiększyć zakres 
opracowania projektowego o dokumentację stacji uzdatniania wody. W związku z 
czym wartość projektu zwiększy się o kwotę 30.000,00 zł brutto. 

47. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze zmianą wprowadzoną do projektu architektoniczno 
- budowlanego na zagospodarowanie parku w delcie Młynówki. Po analizie Burmistrz 
przyjął pozytywnie wprowadzone zmiany do w/w projektu. 

48. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. budowy systemu monitoringu 
miejskiego w Barlinku. Burmistrz wyraził zgodę na montaż dodatkowej kamery na 
budynku przy ul. Jeziornej 12 za cenę brutto 16.373,62 zł. oraz na zakup mebli 
biurowych do komisariatu Policji w Barlinku do kwoty 6.000,00 zł. 

49. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. modernizacji boiska sportowego w 
Strąpiu. Burmistrz zobowiązał RI do przygotowania szacunkowego kosztu 
modernizacji obiektu boiska sportowego w Strąpiu. 

 
 
     III       W zakresie spraw rozwoju gospodarczego: 

 
1. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. ustalenia ewentualnej wysokości bonifikaty 

od pierwszej opłaty i opłat rocznych nieruchomości gruntowej oddanej w użytkowanie 
wieczyste wraz ze sprzedażą budynków wybudowanych na przedmiotowym gruncie na 
rzecz Wspólnoty Mieszkaniowej przy ul. 1 Maja 14 w ramach roszczenia z art. 209a. 
Burmistrz postanowił przygotować stosowny projekt uchwały w spr. udzielenia bonifikaty 
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w wysokości 95% od pierwszej opłaty oraz opłat rocznych z tyt. użytkowania 
wieczystego nieruchomości gruntowej oddanej w użytkowanie. 

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej zam. w Strąpiu z prośbą o 
sprzedaż mieszkania składającego się z pomieszczeń, które stanowią własność gminy. 
Pomieszczenia te zostały przeznaczone na świetlicę wiejską. Po analizie Burmistrz 
postanowił skierować sprawę do RGM, aby w/w lokal przygotować do sprzedaży w 
drodze przetargu nieograniczonego. 

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą ustalenia ewentualnej wysokości bonifikaty od 
ceny sprzedaży nieruchomości gruntowej zbywanej na rzecz wspólnoty Mieszkaniowej 
przy ul. Lipowej 7 w Barlinku w ramach roszczenia z art. 209 a. Burmistrz postanowił 
przygotować stosowny projekt uchwały w spr. udzielenia bonifikaty w wysokości 95% od 
ceny sprzedaży nieruchomości gruntowej na rzecz w/w Wspólnoty Mieszkaniowej. 

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem PH-U "Marketing" z siedzibą w Barlinku 
przy ul. Dworcowej o kupno działki nr 223/9 obr. Płonno. Burmistrz postanowił 
poinformować wnioskodawcę, iż w studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Barlinek teren obejmujący w/w działkę 
oznaczony jest symbolem PR - jako tereny zakładów produkcji rolnej. Jednocześnie prosi 
wnioskodawcę o sprecyzowanie celu, w jakim chce użytkować przedmiotową działkę. 

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej zam. Barlinek ul. Odrzańska 
8 o rozważenie możliwości dokupienia gruntu przylegającego do posesji wnioskodawcy. 
Na teren obejmujący działkę obowiązuje plan zagospodarowania przestrzennego, w 
którym jest zapis, ze jest to teren projektowanego powiększenia posesji jednorodzinno - 
rzemieślniczej nr 8 przy ul. Odrzańskiej. W związku z zapisami planu działka jest 
przeznaczona do sprzedaży dla właściciela działki nr 795 do jej powiększenia. W związku 
z czym Burmistrz postanowił przygotować stosowny projekt uchwały w/w sprawie i 
skierować do Rady Miejskiej. 

6. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej zam. przy ul. Kasprowicza 7 
o kupno działki nr 804/15 obr.1 m. Barlinka przyległej do działki nr 792. Zbycie działki 
na rzecz wnioskodawcy jest zasadne. Burmistrz postanowił dosprzedać przedmiotową 
działkę w drodze bezprzetargowej i skierował stosowny projekt uchwały do Rady 
Miejskiej w Barlinku.  

7. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej zam. Moczkowo ul. 
Myśliborska 20 o kupno lub dzierżawę części działki gruntu nr 175/14 przy ul. Żabiej. 
Burmistrz rozpatrzył wniosek negatywnie i postanowił poinformować, iż przedmiotowy 
teren służy celowi sąsiedniego budynku. 

8.  Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na wykonanie opracowań projektów decyzji o 
warunkach zabudowy i zagospodarowania terenu. Wpłynęły dwie oferty: Pracowni 
Projektowej "Ko Atelier" oraz Agencji Projektowej "ARTON". Przeprowadzono 
negocjacje z Agencją Projektową "ARTON", gdzie ustalono koszt opracowania jednego 
projektu na kwotę 250,00 zł brutto. Burmistrz wybrał tą ofertę i postanowił podpisać 
stosowną umowę. 

9.  Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osób fizycznych zam. przy ul. Strzeleckiej 
33 o umożliwienie kupna gruntu na działce nr 642/1 onr. 2 Barlinek. Grunt znajduje się na 
działce stanowiącej własność Gminy Barlinek i przylega do działki stanowiącej własność 
Wspólnoty. Burmistrz rozpatrzył wniosek negatywnie. Postanowił poinformować 
wnioskodawców, iż obecnie prowadzona jest procedura administracyjna polegająca na 
przygotowaniu decyzji o warunkach zabudowy i zagospodarowania terenu na 
przygotowanie przedmiotowej działki pod budynek socjalny. 

10. Burmistrz Barlinka zapoznał się z zawiadomieniem Powiatowego Inspektora Nadzoru 
Budowlanego w Mysliborzu o zakończeniu postępowania administracyjnego w sprawie 
wybudowanego budynku garażowego dwuboksowego na samochody osobowe przy ul. 
Bocznej w Barlinku, na działce nr 566/3 obr. 2, bez wymaganego przepisami Prawa 
budowlanego pozwolenia na budowę. Burmistrz nie wnosi żadnych uwag. Postanowił 
poinformować Inspektora Nadzoru o stanie prawnym gruntu, na którym wybudowany 
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został budynek. Jednocześnie prosi o dostarczenie kserokopii zebranych dowodów i 
materiałów oraz zgłoszonych żądań w przeprowadzonym postępowaniu. 

11. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. dalszego postępowania w spr. zbycia 
działek gruntu oznaczonej w ewidencji gruntów nr 370, 371 i 372 o łącznej pow. 0,2800 
ha obr. Żydowo. W dniu 01 września 2008 r. odbył się drugi przetarg ustny 
nieograniczony na zbycie przedmiotowej nieruchomości zakończony wynikiem 
negatywnym. W związku z powyższym Burmistrz postanowił wstrzymać sprzedaż 
przedmiotowych działek z powodu braku zainteresowania. 

12. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osób fizycznych zam. Barlinek ul. Boczna 
4/3 dot. uchwały nr XXVI/333/2008 Rady Miejskiej w Barlinku z dnia 28 sierpnia 2008 r. 
w spr. wyrażenia zgody na zbycie gruntu położonego w Barlinku przy ul. Bocznej 
stanowiącego własność Gminy Barlinek. Po analizie Burmistrz postanowił wystąpić z 
propozycją do Pana B. Tomaszewskiego w spr. innego rozwiązania podziału działki nr 
566/3 w stosunku do rozwiązania przedstawionego w uchwałach RM. W wyniku tego 
podziału powstałaby działka gruntu z przeznaczeniem do zbycia na rzecz właścicieli 
działki nr 567 i ustanowieniem na niej służebności gruntowej. Dostęp do terenu 
położonego za działką nr 567 zostałby zapewniony przez ustanowienie służebności 
gruntowej. Po ustosunkowaniu się do powyższego Burmistrz wypowie się do wniosku 
państwa Krasowskich. 

13. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej zam. Barlinek ul. Boczna 
4/2 dot. uchwały nr XXVI/332/2008 Rady Miejskiej w Barlinku z 28 sierpnia 2008 r. w 
spr. wyrażenia zgody na zbycie gruntu położonego w Barlinku przy ul. Bocznej 
stanowiącego własność Gminy Barlinek. Postanowił poinformować wnioskodawcę, że 
zbycie wymienionego w uchwale gruntu możliwe jest na rzecz właściciela działki nr 569 
w celu poprawienia warunków jej zagospodarowania. W związku z czym złożony 
wniosek jest bezprzedmiotowy. 

14. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej zam. Barlinek ul. Boczna 
4/1 dot. uchwały nr XXVI/331/2008 Rady Miejskiej w Barlinku z 28 sierpnia 2008 r. w 
spr. wyrażenia zgody na zbycie gruntu położonego w Barlinku przy ul. Bocznej 
stanowiącego własność Gminy Barlinek. Przedmiotową uchwałą RM wyraziła zgodę na 
zbycie gruntu oznaczonego na załączniku graficznym literą B, położonej przy ul. Bocznej 
na działce nr 566/3 w drodze bezprzetargowej na rzecz właścicieli działki przyległej ozn. 
nr 570 stanowiącej własność Pani Szweda. Na powyższe Pani Szweda się nie zgadza. 
Burmistrz postanowił poinformować wnioskodawcę, iż podtrzymuje swoje stanowisko w 
sprawie. 

15. Burmistrz postanowił, aby RG przy rozpatrywaniu kolejnych wniosków o wydanie 
warunków zabudowy i zagospodarowania terenu, w przypadku stwierdzenia dostępu 
nieruchomości do drogi publicznej poprzez drogę wewnętrzną, zobowiązało inwestora do 
przedłożenia stosownego uzgodnienia z właścicielem drogi. 

16. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej zam. w Barlinku ul. Polana 
Lecha 1 dot. uchwały nr XXVI/332/2008 Rady Miejskiej z dnia 28 sierpnia 2008 r. w spr. 
wyrażenie zgody na zbycie gruntu położonego w Barlinku przy ul. Bocznej stanowiącego 
własność Gminy Barlinek. Wnioskodawca chce nabyć grunt ozn. literą A oraz grunt 
oznaczony literami C i D w jednym jak nazwał postępowaniu administracyjnym. 
Burmistrz postanowił poinformować, że możliwe jest zbycie na rzecz wnioskodawcy w 
drodze bezprzetargowej gruntu ozn. literami C i D, natomiast zgodnie z przepisami i 
uchwałą Rady niemożliwe jest zbyciu gruntu w drodze bezprzetargowej ozn. literą A. 

17. Burmistrz Barlinka zapoznał się z treścią warunkowej umowy sprzedaży Repertorium A 
nr 7596/08 sporządzonej w dniu 26.09.2008 w Kancelarii Notarialnej w Barlinku. 
Postanowił nie wykonywać prawa pierwokupu gruntu położonego w Barlinku przy ul. 
Poziomkowej, ozn. w ewidencji gruntów działka nr 2125/1 o pow. 0,0400 ha., o czym 
poinformuje zainteresowanego. 



 9 
18. Burmistrz Barlinka zapoznał się z zawiadomieniem wójta Gminy Kłodawa o 

przystąpieniu do sporządzenia mpzp dla terenu położonego w obr. Łośno, Kłodawa, 
Wojcieszyce. Burmistrz nie wniósł żadnych uwag do przedmiotowego zawiadomienia. 

19. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem firmy Soft GIS z Wrocławia o aneksowanie 
umowy z dnia 12 lipca 2007 r. w spr. sporządzenia mpzp dla obszaru położonego na 
terenie miasta i gminy Barlinek pomiędzy ulicami: Szosową, Przemysłowa, Okrętowa i 
Szosą do Lipian. Po analizie Burmistrz przychylił się do wniosku i wyraził zgodę na 
aneksowanie przedmiotowej umowy. Ustalono, iż termin zakończenia etapu włożenia 
projektu planu do publicznego wglądu wraz z przygotowaniem propozycji rozpatrzenia 
złożonych uwag - na 10 tygodni od dnia uzyskania zgody na wyłączenia gruntów rolnych 
na cele nierolnicze. Termin przygotowania projektu planu uchwalenia oraz 
skompletowanie dokumentacji formalno - prawnej stanowiącej ostateczne zakończenie 
prac projektowych - na 13 tygodni od dnia uzyskania zgody na wyłączenia gruntów 
rolnych na cele nierolnicze. 

20. Burmistrz Barlinka zapoznał się z protokołami GKRPA w Barlinku. 
 
     IV      W zakresie spraw gospodarki mieniem komunalnym i ochrony środowiska: 

 
1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem Barlineckiego TBS Sp. z o.o. w spr. zgłoszenia 

faktu przejęcia lokalu mieszkalnego położonego w Barlinku przy ul. Św. Bonifacego 
44/1a. Ze względu na niski standard i wyposażenie techniczne w/w lokalu, BTBS 
wnioskuje o przekwalifikowanie na lokal socjalny. Burmistrz postanowił wydać 
zarządzenie w spr. wydzielenia lokali z części mieszkaniowego zasobu gminy z 
przeznaczeniem na lokale socjalne. 

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z oświadczeniem osoby fizycznej, która przyczyniła się do 
dewastacji "Gęsiarki" na Rynku w Barlinku, iż pokryje wszelkie wynikłe koszty naprawy 
Gęsiarki. Po analizie Burmistrz pozytywnie przyjął oświadczenie wnioskodawcy i wyraził 
zgodę na powyższe.   

3. Burmistrz Barlinka zobowiązał RGM do wystosowania pisma do Starostwa Powiatowego 
w Myśliborzu o uchylenie decyzji zezwalającej na budowę parkingów na Osiedlu Górny 
Taras w roku 2008 przez SMW-L "Dom" z uwagi na bezpodstawne zajęcie terenu Gminy. 

      O przedmiotowym toku sprawy i podjęciu działań Burmistrz poinformuje również 
właściwe organa administracyjno - decyzyjne łącznie z Radą Nadzorczą SMW-L "Dom". 
Jednocześnie Burmistrz postanowił wstrzymać przygotowywanie uchwały dot. 
dosprzedaży działek nr 237/26 i 237/31 dla SMW-L "Dom". 

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją PGK Sp. z o.o. w Barlinku o postępowaniu w 
spr. ewentualnego objęcia udziałów w podwyższonym kapitale Przedsiębiorstwa. Po 
analizie Burmistrz Barlinka zobowiązał Prezesa PGK Sp. z o.o. do przedstawienia 
szczegółowego harmonogramu prywatyzacji spółki ze szczególnym uwzględnieniem 
szacunkowych kosztów i analizę możliwości inwestycyjnej przedsiębiorstwa na 
następnym posiedzeniu kierowniczym. Jednocześnie ustalono termin Walnego 
Zgromadzenia PGK, którego tematem będzie dokapitalizowanie spółki. 

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem PGK Sp. z o.o. w Barlinku o zwiększenie 
środków finansowych na utrzymanie dwóch szaletów miejskich w 2008 roku w kwocie 
ok. 6.700,00 zł. Burmistrz wyraził zgodę na powyższe i jednocześnie postanowił 
wprowadzić do umowy w spr. utrzymania szaletów miejskich obowiązek przedkładania 
planu wydatków remontowych w terminie do 30 września każdego roku na rok następny. 

6. Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem uchwały w spr. wniesienia aportu rzeczowego 
do tworzonego Przedsiębiorstwa Wodociągowo - Kanalizacyjnego "Płonia " w Barlinku. 
Burmistrz przyjął projekt pozytywnie i postanowił skierować do Rady Miejskiej. 

7. Burmistrz Barlinka podjął zarządzenie o wykazie nieruchomości administrowanych przez 
Barlineckie TBS na czas nieoznaczony w trybie bezprzetargowym część działki nr 49/24 
o pow. 156,00 m² położonej obr. 2 Barlinek z przeznaczeniem pod uprawę ogrodu 
kwiatowego. 
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8. Burmistrz Barlinka podjął zarządzenie o wykazie nieruchomości na czas nieoznaczony w 

trybie bezprzetargowym część działki nr 515 o pow. 106,00 m² położonej obr. 1 Barlinek 
z przeznaczeniem pod uprawę ogrodu rekreacyjno - kwiatowego. 

9. Burmistrz Barlinka podjął zarządzenie o wykazie nieruchomości na czas nieoznaczony w 
trybie bezprzetargowym część działki nr 11 pow. 385,03 m² położonej w obr.2 Barlinek z 
przeznaczeniem na poprawienie warunków zagospodarowania działki sąsiedniej. 

10. Burmistrz Barlinka podjął zarządzenie o wykazie nieruchomości na czas nieoznaczony w 
trybie bezprzetargowym część działki nr 676/4 o pow. 300,00 m² położonej w obr 1 
Barlinek z przeznaczeniem po uprawę ogrodu kwiatowego. 

11. Burmistrz Barlinka podjął zarządzenie o wykazie nieruchomości na czas nieoznaczony w 
trybie bezprzetargowym w związku z obciążeniem części nieruchomości gruntowych. 

12. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o przedłużenie umowy 
dzierżawy części działki nr 566/3. Postanowił podjąć zarządzenie o wykazie 
nieruchomości dzierżawy do lat 3 w trybie bezprzetargowym części działki nr 566/3 obr. 
2 m. Barlinek. Po wygaśnięciu umowy przejąć należy nieruchomość i podpisać stosowna 
umowę z nowym właścicielem. 

13. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o przedłużenie umowy 
dzierżawy na grunty orne położone w obr 1 m. Barlinek oraz z prośbą o zmianę 
dzierżawcy. Burmistrz postanowił podjąć zarządzenie o wykazie nieruchomości na okres 
1 roku w trybie bezprzetargowym z przeznaczeniem gruntu na cele rolne. Jednocześnie z 
zastrzeżeniem w przedmiotowej umowie wypowiedzenia ze skutkiem natychmiastowym 
na nieruchomościach nr 262/1 i 267 obr. 1 m. Barlinek, w przypadku przystąpienia gminy 
do realizacji inwestycji. 

14. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem Barlineckiego TBS Sp. z o.o. informującym o 
możliwości zagospodarowania powierzchni strychu w budynku przy ul. Niepodległości 16 
w Barlinku i wykonania dwóch lokali mieszkalnych. Szacowany koszt budowy 2 
mieszkań to ok. 300.000,00 zł. Wykonanie mieszkań planuje się na przyszły rok. Po 
analizie Burmistrz postanowił przekazać budynek aportem dla Barlineckiego TBS, gdzie 
następnie przekaże potrzebne środki finansowe. Burmistrz zobowiązał Prezesa BTBS o 
przygotowanie stosownego uzasadnienia w powyższej sprawie.  
 
 

       V.      W zakresie spraw ogólnoorganizacyjnych: 

 

1. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w spr. norm przydziału dla pracowników Urzędu 
Miejskiego w Barlinku środków ochrony indywidualnej, odzieży roboczej i herbaty. 

2. Burmistrz Barlinka zobowiązał kierowników Urzędu Miejskiego do sporządzania notatek 
służbowych z udziału w spotkaniach służbowych organizowanych na terenie Urzędu 
Miejskiego bądź poza terenem z przedstawicielami instytucji z zewnętrz. Notatka winna 
być przedłożona Burmistrzowi dnia następnego po odbytym spotkaniu. 

 
 
     VI     W zakresie spraw oświaty 

 
1. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w spr. wprowadzenia procedury realizacji 

obowiązku szkolnego przez uczniów w Gminie Barlinek. 
2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem SP Nr 4 w Barlinku z prośbą o 

zorganizowanie transportu na zebranie rodziców uczniów SP- 4. Po analizie Burmistrz 
wyraził zgodę na przewóz rodziców pod warunkiem, że dyrektor szkoły zapewni komplet 
rodziców dzieci, których zebranie jest zaplanowane. 

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją dot. zestawienia kosztów dodatkowych 
poniesionych przez szkoły w Gminie Barlinek w okresie kwiecień - wrzesień 2008 r., w 
związku ze zmianą systemu obsługi finansowo - księgowej w szkołach i postanowił 
skierować zestawienie do Rady Miejskiej. Jednocześnie zobowiązał kierownika ROś do 
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przygotowania w formie raportu danych co do poniesionych kosztów nowego systemu 
finansowego (po likwidacji ZEASz). 

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawa dot. wytypowania przedstawicieli do składu 
Komisji przyznawania Nagród Burmistrza dla dyrektorów i nauczycieli gminy Barlinek. 
W skład Komisji wchodzić będą: przedstawiciel Urzędu Miejskiego, przedstawiciel 
Międzyzakładowej Organizacji Związkowej NSZZ "Solidarność" i Organizacji 
Związkowej ZNP oraz kierownik ROś. Burmistrz pozytywnie zaakceptował skład 
Komisji.  
 

VII     W zakresie spraw ABI, OPS, BOK, PGK,PEC 
 
1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacjami spółek gminnych o wykonanych 

inwestycjach w I półroczu 2008 roku (SP "Płonia", Barlineckiego TBS, BOK). 
Przedmiotowych informacji nie dostarczyło PGK Sp. z o.o. w Barlinku. W związku z 
czym Burmistrz postanowił wystosować pismo do Przedsiębiorstwa i jego Rady 
Nadzorczej o pilne podanie na piśmie powodów braku odpowiedzi w zakresie 
realizacyjnym i finansowym inwestycji w I półroczu 2008 roku. 

2. Burmistrz Barlinka podjął zarządzenie w spr. udzielenia upoważnienia do prowadzenia 
wywiadu alimentacyjnego oraz odebrania oświadczenia majątkowego od dłużników 
alimentacyjnych. 
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Rozszerzenie sprawozdania z pracy Burmistrza Barlinka 

w okresie międzysesyjnym. 

 

     W okresie międzysesyjnym uczestniczono w spotkaniach, na których 

podjęto wiele tematów dot. funkcjonowania Gminy Barlinek. Odbyły się 

następujące spotkania: 
1. Odbyły się gminne obchody "Dnia bez samochodu", których organizatorem była 

Szkoła Podstawowa Nr 1 w Barlinku. 
2. W Dziedzicach odbył się pierwszy zjazd rodzin Woldenberczyków. 
3. W ramach obchodów 730 - lecia odbyła się konferencja pt: "Karty z historii 

Barlinka", którego uczestnikami była młodzież szkół gimnazjalnych i 
ponadgimnazjalnych. 

4. Uczestniczono w spotkaniu, które odbyło się w Pyrzycach w spr. wspólnego 
zadania inwestycyjnego - budowy składowiska dla obszaru pięciu gmin i realizacji 
programu gospodarki odpadami. 

5. Uczestniczono w uroczystości przekazania czeku dla Stowarzyszenia "Bratek", 
którego darczyńcą był Lord Paul. 

6. Odbyły się biegi leśne, którym po raz pierwszy nadano imię Jana 
Dobaczewskiego. 

7. Uczestniczono w Walnym Zebraniu Lidera Pojezierza, na którym dokonano zmian 
statutowych oraz wyboru organu decyzyjnego Rady. Gminę reprezentować będą 
dwie osoby: Elżbieta Stalmach i Amelia Pakosz. 

8. Odbyło się spotkanie z Nadleśnictwem Barlinek i Zarządem Dróg Wojewódzkich 
w spr. ustalenia przebiegu granic geodezyjnych i wspólnego podjęcia działań w 
celu przycinki drzew na drodze Barlinek - Krzynka 

9. Odbyło się spotkanie z GKRPA w spr. realizacji zasad usytuowania lokali 
sprzedających napoje alkoholowe oraz spraw związanych z wydawaniem i 
cofaniem koncesji alkoholowych. 

10. Spotkano się z dyrektorem Wojewódzkiego Pogotowia Ratunkowego w spr. 
realizacji wspólnej inwestycji dot. budowy strażnicy strażackiej. 

11. Uczestniczono w Konwencie Wójtów i Burmistrzów, który poświęcony był m.in. 
budowie infrastruktury internetowej w ramach Regionalnego Programu 
Operacyjnego. 

12. Odbyła się Gala jubileuszy z okazji 730-lecia miasta. 
13. Odbyła się uroczystość 50 - lecia OSP Łubianka. 
14. Uczestniczono w Regionalnych Dożynkach Ogrodów Działkowych w Barlinku. 
15. Odbyło się spotkanie z Zarządem PGK Sp. z o.o. w Barlinku nt. prywatyzacji i 

dokapitalizowania spółki. 
16. Odbyło się spotkanie w spr. uruchomienia monitoringu miasta z projektantem, 

przedstawicielami i Komendantem Komendy Miejskiej Policji w Barlinku 
17. Spotkano się z przedstawicielami dyrekcji szkół oraz Związków Zawodowych dot. 

przygotowania do Dnia Nauczyciela. 
18. Została otwarta kolejna trasa nordic walking w m. Łubianka. 
19. Uczestniczono w walnym zgromadzeniu ZROT w Szczecinie 

(Zachodniopomorska Regionalna Organizacja Turystyczna), gdzie dokonano 
zmiany wyboru władz organizacji. 

20. Odbyło się Walne Zgromadzenie PGK Sp. z o.o. w Barlinku dot. 
dokapitalizowania spółki. 

21. Uczestniczono w spotkaniu w Nadleśnictwie w Dębnie, które poświęcone było 
zagrożeniom pożarowym na terenie powiatu myśliborskiego w obrębie lasów 
państwowych. 

22. Spotkano się z kierownictwem oraz pracownikami Pogotowia Ratunkowego w 
Barlinku. 


